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AUNING SKOLE  

 

Referat 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Tirsdag d. 28. april 2020 kl. 18.00-21.00 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

  

Deltagere: 
Forældrevalgte: Søren Blach, Mette Holdgaard Dahlerup, Morten Kirkegaard Jensen, 

Tommy Larsen, Majbritt Nielsen og Marian Buus Phillipsen. 

Medarbejderrepræsentanter: Anita Gammelgaard Pedersen, Karina Axelsen 

Repræsentant fra ungdomsuddannelse: Dorte Greve Engsig 

Ledelse: Christina Birch Mogensen, Lissi Pedersen 

  
  

  
  

  
  

S
K

O
L

E
B

E
S

T
Y

R
E

L
S

E
N

 
 



Side 2 af 7 

DAGSORDEN 
Mødeleder : Søren Bach 

Referent : Lissi Pedersen 
 

 
Sagsfremstilling 
orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

 
Tid og 
ansvarlig 

 
Indhold 

 
Beslutning 
Hvem gør hvad og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af dagsorden (B)  
Her meddeles hvis der er ønske om 
underpunkter skrevet ind under evt. 
 

 
2 min 
 
Alle 

 
Godkendt  

 

 
2. 

 
Corona opdatering 

15 min 
CBM 

Alle værnemidler er nu ankommet til skolen - incl. toiletvogn, mobil 
håndvask og papirprodukter.  
Vi venter i spænding på besked senest d. 10. maj vedr. 6.-9. år-
gangs kommende undervisning. 
Christina har lige afleveret ”Corona-budget” - ca. 1,6 mio kr. for de 
aktiviteter, som Auning skole har og forventer at iværksætte frem 
til sommerferien. Der er ca. 12 ekstra personaler ansat for at løse 
opgaven, incl. ekstra rengøring, medhjælp, pædagoger og vikarer. 
Alt relevant personale er i spil incl. ekstra hænder fra udskolingen. 
Eleverne profiterer af, at der er færre elever pr. voksen. Alle ele-
ver møder uddannede voksne i løbet af dagen/ugen. 
Skolen laver pligtigt ugentlig registrering af alle elevers fremmøde, 
incl. elever, som pt. endnu ikke er på skolen enten pga. sympto-
mer eller forældrenes nervøsitet. Enkelte elever udtrykker, at de 
har ondt i maven pga. bekymring. Der er en tæt dialog med hjem-
mene, hvis dette er tilfældet. INGEN har pt. konstateret Corona.  
Kantinen åbnede i går, hvor der tilbydes portionsanretninger via 
bestilling på webshop.  
Pedellernes mødetid er pt. udvidet for at løse de mange ekstra 
opgaver og tilsyn. 
Det politiske udvalg laver tilsynsbesøg på skolen i morgen onsdag 
d. 29. april. Hvis besøget giver anledning til bemærkninger, kon-
takter Christina straks skolebestyrelsen. 
Runde:  
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Søren: Flot og gennemarbejdet ”projekt genåbning af Auning 
skole”. Ros og flot arbejde til skolens personale. 
Mette: Pigerne har glædet sig meget til at komme tilbage. TSFO 
er godt, fordi børnene møder de samme voksne hver morgen. Jeg 
var mere nervøs, end mine børn. 
Marian: Min søn har haft forkortet skoledag. Han er blevet mødt af 
en veltilrettelagt indsats. 
Tommy: Flot og højt informationsniveau 
Majbrit: Fungerer nu som ekstra rengøringshjælp på skolen. 
Begge sønner er hjemmeunderviste nu. 
Morten: De tre yngste børn nyder at være tilbage på skolen igen. 
Drengen på 7. årgang længes efter kammeraterne og håber på 
snarlig skolegang igen…. 
UVM har svaret tydeligt, at vi pt. IKKE må samle de ældste elever 
- heller ikke i små grupper - til undervisning. Forældrene kan evt. 
selv organisere besøg og hyggestunder - evt. over lektierne… 
UngNorddjurs meddeler, at he heller ikke på nogen måde må 
iværksætte aktiviteter for de unge. 
Undervisningsministeriets nødprøvebekendtgørelse fra d. 23. april 
2020 præciserer, at årskarakteren på 9. årgang skal gives senest 
d. 15. juni. Skolen tilbyder - helt som Undervisningsminisministe-
riet anbefaler - prøve-prøver i mundtlig dansk, matematik og en-
gelsk, så eleverne får mulighed for i et vist omfang at stifte be-
kendtskab med prøveformerne, inden de påbegynder en ung-
domsuddannelse. Tech9 arbejder desuden med særligt projekt. 
D. 30. april får alle elever på 9. årgang besked om, at de er reser-
veret plads til dem på en ungdomsuddannelse. 
 

 
3. 

 
Nyt fra skoleledelsen  
  
  

 

 
15 min 
CBM 

Møde med Niras i næste uge vedr. udbedring af skolens tag. Der 
skiftes også tag på SFO hen over sommeren. 
Mht. legeplads, så graves afvandingsbassinet alligevel ikke ned 
på skolens grund.  
Skolen har netop ansat en ny rengøringskoordinator og ny rengø-
ringsassistent.  
Nødundervisning for 6.-9. årg. er nu så småt etableret for enkelte 
elever. 
Netværksmøder er pt. lidt af en udfordring, da mødedeltagerne 
ikke alle kan møde op fysisk.  
I forhold til næste skoleår forventer vi at kunne ansætte 3-4 
voksne mere qua vores ekstra KORA-midler. 
Vi holder et eks. skolebestyrelsesmøde om økonomien.  
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4. 

 
Legeplads 

 
10 min 
CBM 

Skolen er tildelt 1,3 mio til en ny legeplads til indskoling og mel-
lemtrin, men beløbet er ikke frigivet endnu. Lige nu er eleverne 
blevet bedt om at komme med forslag.  
Ønske: skolebestyrelsen skal nedsætte et legepladsudvalg. Lige 
så snart vi får udbudsmaterialet, får vi travlt. Mette, Tommy og Ka-
rina tilbyder deres hjælp. 
Skolen bliver pt. kimet ned at legepladsudbydere.  
Trafikprojektet vil fremover være uden for skolens område, da der 
ikke skal graves på skolens grund til afvanding. 
 

 

     

 
5. 

 
Temamøder 

 
5 min 
SBL 

 
Januar 2020:   Naboskoler 
Februar 2020: Politikermøde 
April 2020:      Visionsmøde 
 
Morten tager kontakt til skolebestyrelsens formand i Område Vest, 
så vi kan have et fælles møde igen i juni. 
 
Evaluering af politikermødet:  
Det var en meget konstruktiv aften, som vi gerne vil tage initiativ til 
igen. Det er vigtigt, at politikerne får mulighed for at kende til vores 
overvejelser og praksis. 
Der er en opmærksomhed på kapacitetstilpasningen fra d. 28. 
maj. 
Vedr. visionsmødet, så har vi på skolen endnu ikke haft mulighed 
for at drøfte de nye visioner med den samlede personalegruppe. 
Arbejdet omkring ”Vores Norddjurs” har været fulgt af skoleleder, 
TR og AMR. Måske skulle vi gå den anden vej, så skolebestyrel-
sen præsenterer sine værdier og mål for personalet.  
Skulle vi evt. gøre det fælles sammen? Det beslutter vi. 
Bilag: Vores Norddjurs materiale udsendes til næste møde, hvor 
”oversættelsesprocessen til Auning skoles forhold” drøftes. 
 

 
 
 

 
6. 

 
Ansøgninger fonde 

 
10 min 
MHD 
 

 
Der er gjort klar til en lille bestyrelse, som tager sig af fondssøg-
ninger i Auning, hvilket skal supplere de igangværende projekter 
omkring skolen og hallen, m.m. (driftssikring) (Aktivitetsparken) 
Hvad kan vi desuden søge om? Vi skal have lavet en Helhedsplan 
for skolens ønsker. Mette indsamler forslag fra skolens afdelinger. 
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7. 

 
Skoleårets planlægning 

 
10 min 
CBM 
 

 
Overvejelser omkring næste skoleår i forlængelse af budget 2020 
og anden data. 
Skolebestyrelsen har tidligere godkendt, at vi veksler timer til 2-
lærer-timer for at kunne tilbyde en kortere skoledag. 
MED-Udvalget drøfter ”den gode plan” på mødet d. 29.04.20. 
Punktet drøftes på næste møde igen. 

 

 
 
8. 

 
 
Valg til skolebestyrelsen 

 
 
10 Min 
MKJ 

 
Der skulle have været valg til skolebestyrelsen nu. Der var plan-
lagt opstillingsmøde i forbindelse med skolefesten. 
UVM har besluttet, at skolebestyrelsesvalget er udsat indtil videre. 
På valg er Morten, Brian og Marian samt en suppleant.  
Vi afventer de nye datoer for UVM. 
Vi afventer ligeledes den politiske behandling om lokalt at gen-
nemføre 2-årige valgperioder. 
Morten kontakter det politiske udvalg og opfordrer til, at sagen bli-
ver drøftet snarest. 
 

 

9 
 

Status på trafikprojekt 10 min 
TL, MHD 

Vi venter på, at Norddjurs kommune påbegynder flytning af bus-
stoppestederne og nedgravning af de planlagte vandtanke til af-
vanding. (måske først om et år).  
Vi afventer….. 
 

 

 
10. 
 

 
Info om optimal skolestart 

 
MBP 
KA 

 
Karina og Marian har lavet forarbejdet, men blev stoppet af ”Co-
rona”. Tommy har tilbudt at sætte materialet flot op. 
Mette tilbyder at læse det klargjorte materiale igennem i forhold til 
indskoling. Lige nu satser vi på ”almindelig skolestart”. 
Karina og Marian arbejder videre med materialet, så det drøftes 
på næste møde igen og sender det klargjorte materiale ud inden 
mødet. 
 

 

     

 
11. 

 
Nyt fra bestyrelsesformanden (O) 
Orientering om aktuelle sager 
 

 
5 min 
MKJ 

 
Generel ros til skolens Coronaindsats. 

. 

 
12. 

 
Nyt fra elevrådsformanden (O) 

 
5 min 

 
Udgår. 
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Orientering om aktuelle forhold. 
 

  

 
13. 

 
Nyt fra medarbejder- 
Repræsentanterne (O) 
Orientering om aktuelle forhold 
 

 
5 min 
 
AGP, KK 
 
 

 
Skolehverdagen er meget anderledes nu - også for personalet. 
For nogle var det svært at være ”de første”, der skulle i gang med 
at arbejde på en anden måde. 
Der er heldigvis også en OK stemning blandt det personaler, der 
fortsat arbejder hjemmefra. Det centrale er, at vi arbejder tæt 
sammen og hjælper hinanden i årgangsteam. Humøret er heldig-
vis intakt. Lige nu lægger vi nyt skema ugevist, hvilket er et nyt vil-
kår. 
Personalet inddrages løbende i processen og planlægningen. 
Der er særligt fokus på, hvordan undervisningen i udskolingen 
fortsat kan lykkes for den enkelte elev og for personalet, der jo 
ikke har prøvet denne undervisningsform før. Der er en tæt kom-
munikation med alle klasser og elever og forældre efter behov. 
I udskolingen er der iværksat en uformelle evaluering af ”hjemme-
undervisning”.  
Der har været udfordringer med genåbningen. Eks. at nogle ele-
ver ikke er kommet i gruppe med de elever, som forældrene 
tænkte. Størrelse på de anviste handsker, hyppig håndvask,… 
 

 
 

 
14. 

 
Den gode historie (B) 
Hvilken god historie / fakta ønsker 
vi at fortælle. 

 
5 min 
 
Alle 
 

 
Prøve-prøver. Eleverne får en god chance for at vise, hvad de 
kan. 
Dejligt, at eleverne er så glade for at komme tilbage til undervis-
ningen 
Mette kommer på skolen tirsdag, og optager video (Karina og 
Lissi skriver spørgsmål og forslag til tidspunkt til Mette). 
 

 
 
 

 
 

   
 

 
 

 
15. 

 
Næste bestyrelsesmøde (B) 
Drøftelse af punkter til næste møde og 
opsummering af aftalte beslutnings-
punkter fra mødet. 
 

 
5 min 
 
 
Alle 
 

Punkter til næste møde: 12. maj 
 
Vores Norddjurs (bilag udsendes inden) 
Skoleårets planlægning 
Info om optimal skolestart (bilag fra 0. og 7. årgang) 
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16. 

 
Eventuelt (O) 
 
 

 
5 min 
Alle 

 
Den gode historie - Dejligt at kantinen er i gang igen. Kan man 
ikke også få det leveret som ”take away” til udskolingen?? 
 
Fremover kan vi arkivere arbejdsdokumenter i Teams. Karina tjek-
ker op på, at alle har adgang til alt. 

 
. 
 
 

 


